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Jakob Dencker (mp) och Levent Özkan (mp) 

Skrivelse om framtiden för sommarkollo 

Idén med att åka på ’kollo’ några sommarveckor till en låg kostnad innebär att ge stadens barn 

och ungdomar ett värdefullt avbräck från det vardagliga för att få uppleva den svenska 

naturen när den är som finast med nya kompisar, bad, fiske, lekar och mycket annat roligt. Ett 

sommarkollo med trygga och kreativa kolloledare och bra boende ger positiva minnen för 

livet.  Vi tycker det är väldigt bra att alla barn och ungdomar som sökte kolloplats från 

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning under sommaren 2010 kunde erbjudas plats.  Vi vet 

genom USK-statistik att barn och ungdomar i åldrarna 9 - 16 år kommer att öka kraftigt i hela 

Stockholmsregionen under många år framåt.  

Vi är därför oroliga för att högermajoritetens kortsiktiga politik som bland annat innebär 

utförsäljning av stadens återstående kollogårdar. Detta kommer att innebära betydande 

försämringar för barn och ungdomars fritidsmöjligheter under sommarlovet där just 

kolloverksamheten hör till de mest väldokumenterade och allra bästa.   

Vi vill av förvaltningen ha svar på följande frågor: 

1. Hur når förvaltningen ut till invandrarfamiljernas ungdomar? Hur många av dem 

använder sig av sommarkollo? 

2. Sker någon information om sommarkolloverksamheten genom skolan? 

3. Kommer Stockholms stad att kunna ha beredskap för att ta emot betydligt fler på kollo 

om efterfrågan ökar? 

4. Hur kundorienterad är förvaltningen när det gäller bokning av kolloplatser? 

Kolloprogrammet kommer till familjernas kännedom tidigt på året, långt innan de 

flesta barnfamiljerna kan planera för hur ledigheten för sommarlov och semestrar 

kommer att se ut. Vad gör förvaltningen för att på bästa sätt marknadsföra 

kolloplatserna med hänsyn till föräldrarnas önskemål och behov när det gäller 

ledighet, låga taxor och bokning av kolloplatser? 

 

 


